المباشره الثالثه المقال::
الجزء الاول //
اسئله ع التعاريف تقريبا من 13 _15 سؤال 
التعاريف الي ذكرها //
Essay ,introduction, body paragraph,conclusion,outlook (outline,
untity , thesis statement, coherence ,general statement
,parallelism ,topic sentences
,supporting details ,Transition paragraph
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
الجز الثاني //
(Two passages(unseenتقريبا راح يكونو 10-12 سطر 
بيسأل فيها عن ..
introduction
pronoun references
general statement
thesis statemetnt
القطعتين مع بعض عليها تقريبا من 13-15 سؤال 
ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
الجزء الثالث //
Transition Signals*
conjunction*
مثال ع طريقه السؤال ..
we use the transition signal "moreover" to introduce

an conflicting idea
an option
an extra idea*
summary
عليها من 5-7 اسئله 
ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
الجزء الرابع //
Types of Introductions
برجراف قصير تقريبا 2-4 سطور واحدد نوع المقدمه 
عليها من 2لـ 4 اسئله 
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
الجزء الخامس //
Pattern of organization
مثل ..
Chronological order
point-by-point
block
procedure
cause and effect
coparision and contrast

طريقه السؤال 
Which of the following thesis statement
suggest that the essay will describe a cause and effect؟
ــــــــــــــــــــــــــــــــ
اسئله اخرى ذكرها 
How many body paragraph the essay may have?
Which of the following is a strong thesis statement ?
Which of the followin is too general thesis?
Which of the following is parallelized?


وسلامتكم    

الجزء الاول والثاني والثالث والرابع خلصناهم وسؤالين الي علمت عليهم من اسئلة اخري شرحتها مع القطعةاللي فوق اذاخلصنا ثلاثة ارباع الاسئلة
(( باقي هالجزء ياليت يكون فية تعاون والي فاهم منها شي يشرحها بامثلة ))

الجزء الخامس //
pattern of organization
مثل ..
Chronological order
point-by-point
block
procedure
cause and effect
coparision and contrast

طريقهالسؤال 
which of the following thesis statement تم الشرح
suggest that the essay will describe a cause and effect؟
ــــــــــــــــــــــــــــــــ
اسئلهاخرى ذكرها 
how many body paragraph the essay may have? تم الشرح
Which of the following is a strong thesis statement ?
Which of the followin is too general thesis? تم الشرح
Which of the following is parallelized 

	Lofly
مابقى الا هالجزئيه pattern of organization ونختم كل الي قاله الدكتور بالمباشره


لا بعد السؤالين هذي

Which of the following is a strong thesis statement ?

Which of the following is parallelized
الجزء الخامس //Pattern of organization
نمط التنظيم
مثل .
.Chronological orderالترتيب الزمني
point-by-point نقطة بنقطة
block كتلة
procedure اجراء
cause and effect السبب والنتيجة
coparision and contrast المقارنة والتباين
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ـــــــــــــــــــــــــ
Which of the following thesis statementsuggest that the essay will describe a cause and effect
أي من العبارات التالية تشير إلى أن أطروحة مقال ووصف السبب والنتيجة
How many body paragraph the essay may have?
وكم الفقرة الجسم قد يكون مقال؟
Which of the following is a strong thesis statement ?
أي من التالي هو بيان أطروحة قوية؟
Which of the following is too general thesis?
أي من التالي هو الأطروحة العامة أيضا؟
Which of the following is parallelized?
أي من التالي يتم بشكل متوازي؟
،،،،،،،،،،،،،،،،،،،،
أحس لازم تطبيق[image: image1.png]€l




والحمدلله بكذا خلصنا ترجمة الاسئلة اللي بالمحاضرة 3المباشرة 
lovlyمششششكورة


Introductory
للمقدمه اشكال عده منها 
1-Funnel-قمع
2-Dramatic -دراما
Interesting or funny-مضحك اومثيره للاهتمام
3-Historical -تاريخيه
4-Surprising.statistics facts احصائيه 

بسم الله الرحمن الرحيم 
أول سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر 
What is an Essay? Essay is..
Several paragraphs long
One topic, just as a paragraph 
Discussing too complex topic in several paragraphs
Tying or connect the paragraphs together by introduction and a conclusion 
No more difficult than a paragraph, except it is longer. 
The principles of organization are the same for both (paragraph and essay) 
الترجمة...ماهوالمقال؟
عدة فقرات طويلة
موضوع واحد، تماما كما فقرة
مناقشة موضوع معقد جدا في عدة فقرات
ربط أو ربط الفقرات معا من خلال مقدمة وخاتمة
لا أكثر صعوبة من فقرة، إلا أنها أطول.
مبادئ التنظيم هي نفسها لكلا (الفقرة ومقال)
ثاني سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر 
introduction is
The introduction This is the first paragraph of an essay. It( explains the topic with general ideas. It also has a thesis statement. This is a sentence that gives the main idea. It usually comes at or near the end of the paragraph. 
الترجمة...
مقدمة هذه هي الفقرة الأولى من مقال .وهذا ما يفسر الموضوع مع الأفكار العامة .كما أن لديها بيان الأطروحة. هذه هي الجملة التي تعطي الفكرة الرئيسية .يتعلق الأمر عادة عند أو بالقرب من نهاية الفقرة.

ثالث سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
body paragraph is 
The body paragraph in an essay are like the supporting sentences in a paragraph. They are the place to develop your topic and prove your points. You should organize your body paragraph according to some sort of pattern, such as - Chronological order - Comparison/ contrast - or 
both 
الترجمة 
الفقرة الجسم في مقال مثل الجمل في فقرة دعم .فهي المكان المناسب لوضع الموضوع الخاص بك وإثبات النقاط الخاصة بك .يجب عليك تنظيم الفقرة جسمك وفقا لنوع من نمط، مثل - التسلسل الزمني ترتيب - مقارنة /النقيض - أو كليهما 
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
main body
The main body These are the paragraphs that explain and support the thesis statement and come between the introduction and the conclusion. There must be one or more paragraphs in the main body of an essay 
الترجمة...
الجسم الرئيسي هذه هي الفقرات التي تشرح ودعم أطروحة بيان، وتأتي بين مقدمة وخاتمة .يجب أن يكون هناك واحد أو أكثر الفقرات في الجزء الرئيسي من مقال 
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
أتوقع الفقرتين نفس الشئ 
والله أعلم [image: image2.png]



رابع سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
conclusion is
The conclusion This is the last paragraph of an essay. It summarises or restates the thesis and the supporting ideas of the essay.

الترجمة...
آخر فقرة بالمقال هي الخاتمة 
.وهو يلخص أو تعيد صياغة أطروحة والأفكار الداعمة للمقال. 
خامس سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
outlook or outline is 
is a general plan of what you are going to write 

الترجمة..
هي خطة عامة عن ما كنت أريد أن أكتب
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ـــــــــــــــ
طبعا في لها فوائد ومعلومات ..
هذا فقط تعريفها 

سادس سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
The thesis statement
is the sentence that tells the main idea of the whole essay. It can be compared to topic sentence. Which gives the main idea of paragraph. It usually comes at or near the end of the interoductory paragraph. 
الترجمة..
اطروحة البيان هو الجملة التي تقول الفكرة الرئيسية للمقال كله. ويمكن مقارنة الجملة الموضوع. والتي تعطي الفكرة الرئيسية من الفقرة. يتعلق الأمر عادة عند أو بالقرب من نهاية الفقرة interoductory

سابع سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
unity is
Unity: a paragraph discusses one and only one main idea from beginning to end

الترجمة....
الوحدة: يناقش فقرة واحدة واحدة فقط الفكرة الرئيسية من البداية إلى النهاية
ثامن سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
Coherence:
If the paragraph has transition signals and the Repetition of key nouns ,it called
الترجمة ...
إذا كان لديه إشارات الفقرة الانتقالية وتكرار الأسماء الرئيسية، وصفته 
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ـــــــــــــــــــــــــــــ
Coherence:
Coherence: the sentences must hold together; that is, the movement from one sentence to the next must be logical and smooth, without sudden jumps
الترجمة...
الاتساق: يجب أن الجمل معا، وهذا هو، يجب أن تكون الحركة من جملة واحدة إلى أخرى منطقية وسلسة، دون قفزات مفاجئة 

تاسع سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
. General statements 
1. introduce the general topic of the essay 
2. capture the reader’s interests
. بيانات عامة
1. أعرض الموضوع العام للمقالة
2. القبض على مصالح القارئ
عاشر سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
Parallelism means that each item in a list or comparison follows the same grammatical pattern.
التوازي يعني أن كل عنصر في قائمة أو مقارنة يتبع نفس نمط النحوية
Parallelism means using similar structures to express similar ideas. Parallel structures make sentences clearer and easier to read. Editing for parallel structure helps you avoid awkward sentences and keeps you from breaking your promise to the reader.
التوازي يعني استخدام هياكل مماثلة للتعبير عن أفكار مماثلة. هياكل موازية جعل الجمل أكثر وضوحا وأسهل للقراءة. تحرير لبنية موازية يساعدك على تجنب الأحكام حرج ويبقى لك من كسر الوعد الخاص بك للقارئ.
الحادي عشر سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
The topic sentence 
for each body paragraph should support the thesis statement. The topic sentences need to agree with the main idea or subpoints in the thesis statement; otherwise,the essay could be confusing. 
الجملة موضوع لكل فقرة الجسم يجب دعم اطروحة البيان. الجمل الموضوع بحاجة إلى توافق مع الفكرة الرئيسية أو subpoints في بيان الأطروحة، وإلا، يمكن للمقال أن يكون مربكا.
الثاني عشر سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
Supporting Details :
Under the topic sentence for each paragraph, list some of the supporting details, examples, or ideas you want to include in each paragraph. 

دعم تفاصيل: تحت موضوع الجملة لكل فقرة، سرد بعض التفاصيل الداعمة، أمثلة، أو الأفكار التي تريد أن تدرج في كل فقرة.
الثالث عشر سؤال بأسئلة الددكتور بالمباشر
Transition paragraph
In block organization a short paragraph often separates one major section from another major section, its purpose is to conclude one section and introduce another section.

الفقرة الانتقالية
في المؤسسة كتلة فقرة قصيرة غالبا ما يفصل قسم رئيسي واحد من قسم رئيسي آخر، والغرض منه هو أن تختتم مقطع واحد وإدخال قسم آخر.
طبعا الجزء الثاني من أسئلة الدكتور هي
Two passages
من 10-12سسسسطر
من 13-15سسؤال،،،،طبعا الاسئلة تتعلق بالمقال ومدى استيعابك للمادة
1-unseenمو فاهمته ياليت اللي فاهمها يفيدنا
2-introductionالمقدمة
3-pronoun referncesيعود الضمير إلى ...
4-general statementنلقاها بآخر سطر في المقدمة
5-Thesis statementنلقاها بآخر سطر في القطعة 
أتمنى شرحي واضح وصحيح \
طبعا بشرح وش مفهوم الجزء الرابع والجزء الثالث بتشرحه الأخت lovly
Types of Introductions 
برجراف قصير تقريبا 2-4سطور واحدد نوع المقدمه
fact
dramatic
short paragraphs
عليها من 2لـ 4 اسئله
بإذن الله الليلة نخلص الشروحات وبكرة نضع أسئلة ع كل جزئية شرايكم؟ 

لجزء الثالث من الاسئلة اللي قالها الدكتور في المباشرة الي هي 
Transition Signals = اشارات التنقل في الجملة 
السؤال على هذى الفقرة بيكون زي كذا يجيب الكلمة ويسال هي لايش تفيد 
10) We use the transition signal "moreover" to introduce…
أ) ) an opposite idea
ب) ) a choice
ج) ) an additional idea__________لاضافة فكرة 
د) ) a restatement 
(11) We use the transition signal "in short" to introduce…
أ) ) an explanation
ب) ) list in order
ج) ) an example
د) ) a summary_______________لتلخيص اوخاتمة_
(12) We use the transition signal "for instance" to introduce…
أ) ) an alternative
ب) ) an example____________مثال على لاضافة
ج) ) a conclusion
د) ) a result
(13) We use the transition signal "therefore" to introduce …
أ) ) a result________ لاضافة نتيجة
ب) ) a contrasting idea
ج) ) a restatement
د) ) a choice
(14) We us the transition signal "otherwise" to introduce…
أ) ) an additional idea
ب) ) an opposite idea
ج) ) a choice or alternative_______ اختيار او بديل
د) ) a result

هذا الجدولين احفظوها اللي بالمرفق 
طبعا والعطف 

For لاظافة السبب
And لاظافة فكره متساويه او متشابها
Nor لاظافة فكره سلبيه متساويه
But لاظافة فكره معاكسه
Or لاظافة اماكنيه بديله
Yet لإضافة غير متوقعة أو مفاجئة استمرار
So لإضافة النتيجة المتوقعة
والاسئلة عليها بتكون زي الي فوق
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لجزء الرابع الي هو نوع مقدمة البرقراف 
Funnel
هنا فانل اللي فهمتة انة تكلم عن موضوع كبير وقعد يدخل بالتفاصيل اصغر مثل هنا يتكلم عن الانتقال لبلد ثاني وانها 
تجربة حلوة في مكان جديد تشوف مشاهد جديدة وتاكل اطعمة جديدة وتسمع اصوات لغة جديدة 
Moving to a new country can be an exciting, even exhilarating experience. In a new environment, you somehow feel more alive. Seeing new sights, eating new food, hearing the foreign sounds of a new language
Interesting or funny story
هنا حماسية تحس بحماس وانت تقراء هنا يتكلم عن المطر يسقط بقوة ومتواصل مايوقف والرعد صوتة بجدران المنزل وظلام ورياح قوية تضرب بقوة والاشجار تتمايل (ايش رايكم حماس ولا)
The rain pours down as if running from a faucet, lightning streaks across the dark restless sky, and thunder pounds the roof and walls of the house. All of a sudden the wind kicks up. Trees sway madly back and forth
Facts or surprising

هنا حقايق او غرايب لانة يتكلم عن ارتفاع ضغط الدم وامراض القلب وان تناول قطعة شوكلولاتة سوداء جيد لامراض القلب
Got high blood pressure? Try a truffle. Worried about heart disease? Buy a bon-bon. It’s the best news in years! Studies in two prestigious scientific journals say dark chocolate is good for you
Historical
هنا تاريخية اولا فيها تواريخ في عام كذا قرن كذا اذا تاريخية وهنا بالذات تكلم عن الحجاج الي وصلوا في عام 1620 الي جلبوا معهم عدد من الافارقة نساء ورجال كعبيد يعملون في المزارع
The Pilgrims who arrived in Massachusetts in 1620 came to find religious freedom. In the seventeenth and eighteenth centurieslarge numbers of African men and women were brought as slaves to work on large plantations in the South
شرح الجزء الثاني بالتفصيل القطع
(1)
A teacher has an important role that should never be taken lightly. They help inspire children to be the best that they can be. For a lot of children their teacher is the only decent role model that they may ever encounter in life. Also, parents have a sense of relief knowing that when their children are at school the teacher will keep them safe. In addition, there are several children who only get the support that they need from their teacher. A preschool teacher's job consists of being a role model, making sure the children are safe, and being supportive.
(2)
First of all, a teacher should always be a good role model. Children will imitate adults, so when they see that their teacher is practicing healthy procedures then they will do the same. It is important that the teacher is on time, finish what was started, and keep their word. Because when children see this, they start to have the mentality that if my teacher can do it then so can I. Also, being calm and patient when children are being very disobedient is a must. A lot of children are used to their parents yelling at them 24/7. When their teacher talks in a calm and assertive manner then they will start to understand that yelling is not the answer.
(3)
Secondly, a teacher should always keep their children safe. The environment should be spacious enough for when the children play it will help in reducing injuries. The teacher should incorporate games and books that help children in learning safety procedures. The teacher should communicate openly with the children about safe practices. More importantly, there should always be strict supervision.
(4)
Thirdly, a teacher should be very supportive of her children. Being supportive helps the children understand theirselves and others. The teacher should always encourage and praise her children. This results in the kids having high self-esteem. There are so many children that do not get the support that they need in their families. Because the teacher gives them that support that they need, it can change children's lives for the better.
(5)
In essence, teachers have an extremely blessed job. For the most part they are the ones that help children determine their potential. They always have little eyes watching everything that they do, so it is important that the teacher does everything correct as much as possible. Teachers are responsible for keeping their children safe at all times. It is gratifying for the teacher when they know that they will help at least on child if not more throughout their lifetime of teaching.
سؤال أي برقراف هو المقدمة او التمهيدية ؟
Which paragraph is the introductory paragraph?
الاجابة رقم واحد (1) البرقراف الاول دائما البرقراف الاول هو المقدمة
سؤال أي برقراف هو البدي يمكن يسال كم بدي برقراف موجود ؟ 
? Which paragraph is the main body
الاجابة هي (2-3-4) لان عندنا في ثلاث بدي برقراف قراف وماهو واحد لان فية خمس برقرافات البرقراف الثاني الي هو البدي ويجي بالوسط واحيانا يكون بس واحد بس هنا تقسم لبرقرافين اخري طبعا بيكون فيها ثانيا وثالث زي ماهو وضح فوق

سؤال أي برقراف هو الخاتمة ؟
Which paragraph is the conclusion?
طبعا هو اخر برقراف الي هو (5)
سؤال أي برقراف هو موضوع الاطروحة او موضوع البيان؟
Which one is the thesis statement?
الاجابة هي
A preschool teacher's job consists of being a role model, making sure the children are safe, and being supportive
ليش اخترنا هذي الجملة لان اطروحة البيان او موضوع البيان يجي اخر جملة او جملتين في البرقراف الاول اللي هو المقدمة التمهدية

سؤال ايش الموضوع العام للمقال ؟
What is the general statements of the essay
طبعا الموضوع العام هو نفسة (topic)
The role of preschool teacher
ونستخرجة من الجملة الاولي للمقال (ممكن يسال عن الموضوع العام لبرقراف معين وليس لكل المقال ايضا بنستخرجة بنفس الطريقة اول جملة في أي برقراف يسال عنة
[image: image5.emf]
مالفرق بين السؤالين؟
Explane how to write a strong thesis statement
هذا السؤال جاء في نقاش 1
اشرح / اشرحي كيفية كتابة اطروحة بيان قوي.
How to develop a thesis statement.
كيفية وضع بيان الرسالة.
لا يبدو أن هناك فرق بين السؤالين

بشكل عام في صياغة جملة النقاش thesis statement أهم نقطتين اللي أذكرهم أن رأي الكاتب يكون واضح والنقطة الثانية أن الفكرة تكون قابلة للنقاش

مثلا: Convertible cars are good and bad at the same time
هذي جملة ضعيفة لأن رأي الكاتب غير واضح هل رأيه أنها كويسة أو لا

مثال آخر: Climate in Saudi Arabia is very hot
هذي أيضا جملة نقاش ضعيفة لأن الفكرة غير قابلة للنقاش, لأنها تعتبر حقيقة واقعية وليست فكرة يتم مناقشتها

لكن هذي الجملة:
The hot climate in Saudi Arabia makes buying a convertible car a bad idea

هنا الجملة تعتبر جملة نقاش قوية لأنها قابلة للنقاش, فهو لم يذكر حقيقة علمية, هو ذكر رأيه وراح يدعم هذا الرأي بعدة نقاط في بقية المقال the body, وفي نفس الوقت رأيه واضح أنه ضد فكرة شراء السيارات المكشوفة بسبب حرارة الجو

وفي النهاية يجي الـ conclusion paragraph اللي هو إعادة صياغة الـ thesis statement بكلمات أخرى, يعني تكون في هذي الحالة:
To sum up, It's recommended to think twice before buying a convertible car in such countries.

وهذي الفكرة مفيدة جدا في البحث عن الـ thesis statement لأنها أحيانا ما تكون واضحة, لأنها في الغالب تكون هي الجملة الأخيرة أو ما قبل الأخيرة في البراغراف الأول. وأحيانا (في حالات نادرة) تكون في البراغراف الثاني أو الثالث مثل ما جانا في أحد الواجبات الترم اللي طاف, من قطعة موجودة في المحتوى, وكانت الطريقة أنك تروح إلى الـ conclusion وتشوف إيش الفكرة اللي فيها وعلى أساسها ترجع لبداية المقال وتدور إيش الجملة اللي فيها نفس الفكرة

وفي فكرة ثانية مهمة في كتابة المقال, أن الكاتب ما يخاطب القارئ مباشرة خصوصا في المقال اللي يشرح طريقة عمل شيء معين, يعني ما تقول للقارئ Do this أو you must do that وبدلا من ذلك تقول I do this أو I must do that


وحفظ للحقوق الادبية
جبت لكم ها الشرح هذا 
من شرح اخونا رضوان الله يرضى عليه يا رب
thesis لازم تكون تعبر عن رأي وماتكون جايبه حقيقه مثال

In kuwait ,the summer months are warmer than the winter momths

ولازم ماتكون جايبه شغله تتكلم عن حجتين بنفس الوقت مثال

there are advantages and disadvantages to using nuclear power 

لازم الجمله نقدر نتقاش فيها او نشرحها 

من الجمل القويه 

In order to create a succesfuul advertisement , it is necessary to consider three issues :who should be targeted , where the advert should be placed , and what type of advert should be made

وفيه بعد ال thesis problems
1-too general
2-simple announcement
3-an obvious fact 

وفيه نوع اسمه Logical division <<< it gives details 
لازم تكون الجمله فيها تفاصيل وتستخدم فيها ادوات الربط المعروفه ...مثال
-Being an only child has both advantages and disadvantages 

وفييه نوع ثاني اسمه thesis statments that suggest the essay will describe a process or procedure 

وعشان تميزونها راح تلقون كلمات تدل عليها مثل ( steps-procedure-life cycle-proces- had been devegoping for several )
مثال
1-achild learns to handel reponsibility in a series of small steps
An essay is A piece of writing consists of several paragraphs. It have Several paragraphs long, One topic, just as a paragraph , Discussing too complex topic in several paragraphs, Tying or connect the paragraphs together by introduction and a conclusion , No more difficult than a paragraph, except it is longer. 

مقال هو قطعة من الكتابة يتكون من عدة فقرات . أن يكون عدة فقرات طويلة ، واحد الموضوع، مثلما فقرة، مناقشة موضوع معقد جدا في عدة فقرات ، ربط أو ربط الفقرات معا من خلال مقدمة وخاتمة ، لا أكثر صعوبة من فقرة، إلا أنها أطول .
The Introduction This is the first paragraph of an essay. It explains the topic with general idea. It also has a thesis statement. This is a sentence that gives the main idea. It usually come at or near the end of the paragraph.

مقدمة هذا هو الفقرة الأولى من مقال. وهذا ما يفسر الموضوع مع الفكرة العامة . كما أن لديها بيان الأطروحة. هذا هو الجملة التي تعطي الفكرة الرئيسية . فإنه عادة ما تأتي في أو بالقرب من نهاية الفقرة .
The thesis statement is the sentence that tells the main idea of the whole essay. It can be compared to topic sentence. Which gives the main idea of paragraph. It usually comes at or near the end of the interoductory paragraph. 

اطروحة البيان هو الجملة التي تقول الفكرة الرئيسية للمقال كله . ويمكن مقارنة الجملة الموضوع. والتي تعطي الفكرة الرئيسية من الفقرة. يتعلق الأمر عادة عند أو بالقرب من نهاية الفقرة interoductory .
The main body These are the paragraphs that explains and support the thesis statement and come between the introduction and the conclusion . there must be one or more paragraphs in The main body of an essay.

الجسم الرئيسي هذه هي الفقرات التي توضح ودعم اطروحة البيان ، وتأتي بين مقدمة و خاتمة. يجب أن يكون هناك واحد أو أكثر من الفقرات في الجسم الرئيسي لل مقال.
The body paragraph in an essay are like the supporting sentences in a paragraph. They are the place to develop your topic and prove your points.

الفقرة الجسم في مقال مثل الجمل دعم في فقرة. فهي المكان المناسب ل وضع الموضوع الخاص بك و إثبات النقاط الخاصة بك .
The conclusion This is the last paragraph of an essay . it summarises or restates the thesis and the supporting ideas of the essay .

ختام هذه هي الفقرة الأخيرة من مقال. ويلخص ذلك أو تعيد الأطروحة و الأفكار الداعمة لل مقال .
The conclusion It a summary or review of the main points discussed in the body the essay. is your last chance to make your point clear.

اختتام و ملخصا أو مراجعة النقاط الرئيسية التي نوقشت في الجسم المقال. هي فرصتك الأخيرة لجعل وجهة نظرك واضحة.
Unity: a paragraph discusses one and only one main idea from beginning to end.

الوحدة : يناقش فقرة واحدة و احدة فقط الفكرة الرئيسية من البداية إلى النهاية .

Coherence: the sentences must hold together; that is, the movement from one sentence to the next must be logical and smooth, without sudden jumps. 

الاتساق : يجب أن الجمل معا ، وهذا هو، يجب أن تكون الحركة من جملة واحدة إلى أخرى منطقية وسلسة ، دون القفزات المفاجئة.
The Introductory Paragraph It has two parts, General statements and Thesis statements.

A. General statements 



1. introduce the general topic of the essay 


2. capture the reader’s interests

الفقرة التمهيدية لديه جزأين ، وبيانات عامة وبيانات الرسالة .
A. البيانات العامة
1 . أعرض الموضوع العام لل مقالة
2 . القبض على مصالح القارئ
B. Thesis statements



1. states the specific topic 


2. may list subtopics or subdivisions of the main topics


3. may indicate the pattern of organization of the essay 


4. is normally the last sentence in the introductory paragraph

B. البيانات الرسالة
1 . يذكر موضوع محدد
2 . قد سرد المواضيع الفرعية أو التقسيمات الفرعية من المواضيع الرئيسية
3 . قد يشير هذا النمط من تنظيم المقال
4 . عادة الجملة الأخيرة في الفقرة التمهيدية
Parallelism means that each item in a list or comparison follows the same grammatical pattern.

التوازي يعني أن كل عنصر في قائمة أو مقارنة يتبع نفس نمط النحوية .
Parallelism means using similar structures to express similar ideas. Parallel structures make sentences clearer and easier to read. Editing for parallel structure helps you avoid awkward sentences and keeps you from breaking your promise to the reader.

التوازي يعني استخدام هياكل مماثلة للتعبير عن أفكار مماثلة. هياكل موازية جعل الجمل أكثر وضوحا و أسهل للقراءة . تحرير ل بنية موازية يساعدك على تجنب الأحكام حرج و يبقى لك من كسر الوعد الخاص بك للقارئ.
An outline is a general plan of what you are going to write.

مخطط هو الخطة العامة لل ما كنت أريد أن أكتب .
Supporting Details : Under the topic sentence for each paragraph, list some of the supporting details, examples, or ideas you want to include in each paragraph.  

دعم تفاصيل : تحت موضوع الجملة لكل فقرة ، سرد بعض التفاصيل الداعمة، أمثلة ، أو الأفكار التي تريد أن تدرج في كل فقرة.
The topic sentence for each body paragraph should support the thesis statement.  The topic sentences need to agree with the main idea or subpoints in the thesis statement; otherwise,the essay could be confusing.  

الجملة موضوع ل كل فقرة الجسم يجب دعم اطروحة البيان . الجمل الموضوع بحاجة إلى توافق مع الفكرة الرئيسية أو subpoints في بيان الأطروحة ، وإلا ، يمكن لل مقال أن يكون مربكا.
Transition paragraph In block organization a short paragraph often separates one major section from another major section, its purpose is to conclude one section and introduce another section.

الفقرة الانتقالية  في تنظيم كتلة فقرة قصيرة غالبا ما يفصل قسم رئيسي واحد من قسم رئيسي آخر ، والغرض منه هو أن تختتم مقطع واحد وإدخال قسم آخر .
CONJUNCTIONS : Conjunctions are words used as joiners. Different kinds of conjunctions join different kinds of grammatical structures.

العطف : العطف هي الكلمات المستخدمة كما النجارون . أنواع مختلفة من العطف الانضمام أنواع مختلفة من التراكيب النحوية .
Coordinating conjunctions join equals to one another:
words to words,   phrases to phrases,      clauses to clauses.

العطف تنسيق الانضمام متساوين مع بعضها البعض :
كلمات إلى الكلمات والعبارات إلى العبارات والأحكام ل بنود .






















